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Przed nami mecz Roma - Empoli. Z tej okazji odbyła się tradycyjna

konferencja prasowa, w której udział wziął Rudi Garcia. Trener mówił o

celach drużyny i trochę niechętnie, o ruchach w okienku transferowym.

 

Okienko transferowe...

- Wiemy że będzie dużo rozmów na temat transferów aż do zamknięcia okienka.

Mówiłem już to, nie przywiązujemy do niego zbyt dużej uwagi, jesteśmy w 100%

skupieni na jutrzejszym meczu. Nieobecni? Nie mogą jutro zagrać, więc koncentruję

się na tych, którzy mogą i będą dostępni, by pomóc nam zdobyć trzy punkty. Jestem

pewny swego.

 

Destro...

- Sprzedaż Destro? Czas takich transakcji jest zawsze nieprzewidywalny. Klub nie

może decydować kiedy kupić albo sprzedać zawodnika. Mattia opuścił już klub. Jest

dobrym zawodnikiem, ale chciał przebywać więcej na boisku, a my mu to

zagwarantowaliśmy. Przed poniedziałkiem pozyskamy zastępce. W każdym razie,

lubiłem widzieć gdy Destro był tu bardziej wspierany. Zadaniem kibiców jest

bronienie zawodnika Romy. Miał dobre wyniki i jest niezłym, młodym zawodnikiem.

Dopóki ktoś jest graczem Romy, będę go bronił na każdy możliwy sposób.

Wiedzieliśmy, że Keita i Gervinho pojadą na Puchar Narodów Afryki, ale nie

mogliśmy przewidzieć, że będziemy musieli borykać się z problemami Castana.

Mimo wszystko, jesteśmy zadowoleni z naszej obrony. Mamy trzech bardzo dobrych,

środkowych obrońców. Kluby nie powinny kupować zawodników ze względu na

niego. Trzeba sprowadzać ludzi, którzy podniosą poziom składu.

 

Paredes...

- Leo pokazał, że jest gotowy i dobrze zagrał w ostatnich dwóch meczach. Spełnia

standardy swoich kolegów ze składu i może pomóc drużynie. Pokazał jakość oraz

wspaniały charakter.

 

Forma u siebie...

- Nie wygraliśmy na Olimpico od dwóch miesięcy, jednak myślę, że pokazaliśmy na

początku sezonu, iż dokładnie wiemy jak wygrywa się u siebie. Przed naszą serią

remisów, czytałem nawet nagłówki w gazetach o "Fortecy Olimpico". Musimy mocno
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zacząć i utrzymać tempo przez pełne 90 minut. To ważne by zaliczyć dobry występ

w całym meczu. Jeśli to zrobimy, łatwiej będzie zdobyć trzy punkty. Nie jesteśmy

tylko drużyną, czy klubem. Jesteśmy Romą. To obejmuje również kibiców. Zawsze

potrzebujemy wsparcia z trybun, zwłasza kiedy sprawy mają się ciężko. Jeśli jutro

będą tuż obok nas, tak jak zazwyczaj, będzie to jak wiatr w żagle.

 

Cele...

- Już o tym mówiłem. Jesteśmy w walce o trzy trofea i to jest najważniejsze. Nasze

wyniki są dobre. Roma rzadko osiągała tak pozytywne wyniki, w tak krótkim czasie.

To prawda, że ostatnio remisowaliśmy zbyt wiele spotkań, ale zrobimy wszystko co

będziemy mogli, żeby przerwać tą passę. Mówię tylko, że nie powinniśmy

zapominać, co osiągnęliśmy do tej pory.

 

Empoli...

- Moje zdanie się nie zmieniło. Empoli to jedna z najlepiej zorganizowanych drużyn w

lidze. Są mocni w stałych fragmentach i posiadają niesamowitego ducha drużyny. W

naszych ostatnich dwóch meczach ligowych, staraliśmy się ich otworzyć i strzelić

kilka goli, jednak nie strzeliliśmy ich tylu ile powinniśmy. Tym razem będziemy

musieli być bardziej precyzyjni w sytuacjach podbramkowych.
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